
Komisia dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva Michalovce 
Z á p i s n i c a  č. 02   

2. februára 2023  
zo zasadnutia Komisie dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré sa 

uskutočnilo dňa 2.2.2023 na Mestskom úrade v Michalovciach,  
Priestory MsR,  Nám. osloboditeľov č. 30 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
P r o g r a m :  

1. Otvorenie. 
2. Vyhodnotenie zrealizovaných opráv miestnych komunikácií v roku 2022.  
3. Návrh plánu opráv MK na rok 2023. 
4. Správa o potrebe rekonštrukciách sídliska SNP a Nad Laborcom.  
5. Rozbor dopravnej nehodovosti za r. 2022.   
6. Stav premostení, mostov a lávok v meste Michalovce. 
7. Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu. 
8. Záver. 

 
-k  bodu 1:  
Otvorenie  
Predseda Ing. Čornej privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie. 
 
-k  bodu 2:  
Vyhodnotenie zrealizovaných opráv miestnych komunikácií v roku 2022.  
Správu pripraví TaZS. 
Informoval vedúci strediska p. Fürster  
Bola predložená správa  
Zima je atypická a je možné vykonávať aj opravu výtlkov v zime.  
 
-k  bodu 3:  
Návrh plánu opráv MK na rok 2023. 
Návrhy poslancov:  
RNDr. Lýdia Sidivárová   
• Ul. Tolstého chodník na oboch stranách  
• Vajanského ulica. 
• Riešiť stav parkoviska pred poštou. 

 
PaedDr. Radmila Hajduková 
• Chodník Villa Real - IBV 
• cesta na Ul. širokej - IBV 
• chodník na Ul. Konečnej vedúci popri kotolni smerom k predajni Fresh 
• chodník pred 4. MŠ v smere od vežiakov 
• chodník vedúci z Ul. školskej okolo ihriska strednej technickej školy (elektrotechnická) na Ul. Nad 

Laborcom. 
• Toto sú len najakútnejšie úseky. Celé sídlisko potrebuje obnovu. 

 
-k  bodu 4:  
Správa o potrebe rekonštrukciách sídliska SNP a Nad Laborcom.  
Ing. Ing. Berilla:  Mesto Michalovce plánuje výstavbu parkoviska na Ul. Konečnej. Práve prebieha 
proces aktualizácie stanovísk a následne dôjde k doplneniu PD na základe doručených stanovísk 
správcov sieti a dotknutých orgánov.  
 
PaedDr. Radmila Hajduková: 
Je možné na ihrisku na školskej ulici v súčasnej dobe využívané ako parkovisko vyznačiť parkovacie 
čiary? 



Uznesenie:  
Komisia dopravy a turizmu odporúča vedeniu mesta prípravu projektovej dokumentácie sídliska 
Stráňany a SNP.  
 
Hlasovanie: ZA: 8, Proti: 0, Zdržalo sa:0. 
 
-k  bodu 5: 
Rozbor dopravnej nehodovosti za r. 2022.   
Bod presunutý na ďalšie zasadnutie komisie. 
 
K bodu 6: 
Stav premostení, mostov a lávok v meste Michalovce. 
Informoval vedúci strediska p. Fürster  
Bola predložená  správa o mostoch a lávkach v správe TAZS mesta Michalovce.  
Ing. Berilla predložil schválený projekt rekonštrukcie Stráňanského mosta. V danej veci prebehlo 
stavebné konanie a pripravuje sa výber zhotoviteľa.  
Pri rekonštrukcii budú ponechané existujúce piliere, ktoré bude potrebné po demontáži upraviť do 
požadovaného stavu. Most bude obsahovať dopravný priestor pre vozidlá a chodníky po oboch 
stranách. Rozšírenie bolo v max. možnej miere.  
 
Radovan Geci . Upozornil, že navrhovaný stav neprinesie zlepšenie oproti súčasnému stavu.  
 
K bodu 7: 
Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu. 
Bola prerokovaná správa ORPZ doručená Mestu Michalovce.  
Komisia berie predloženú správu na vedomie.  
ZA: 6    Proti:0  Zdržalo sa: 0 
 
Radovan Geci:   -      Upozornil na stav zastávky pri GPH na Ul. Masarykovej.  

- Navrhol či je možné zastávku na Ul. Andreja Sládkoviča – oproti OD KARAKA 
nasvetliť? 

 
PaedDr. Radmila Hajduková  Upozornila na poškodený  stĺp VO v okružnej križovatke Vinnianská – 

Partizánska  
 
Uznesenia:  

1. Komisia dopravy a turizmu odporúča zvážiť možnosť nasvetlenia autobusovej zastávky oproti 
OD KARAKA na Ul. Andreja Sládkoviča   

ZA: 7    Proti:0  Zdržalo sa: 0 
 

2. Komisia dopravy a turizmu odporúča vedeniu mesta zaoberať sa problematikou výstavby 
inteligentnej svetelne riadenej križovatky na cesta I/18 Močarianská ulica-  Priemyselná 
a Pekárenská ulica. 

ZA: 8    Proti:0  Zdržalo sa: 0 
 
K bodu 8: 
Záver  
Predseda poďakoval za účasť. 
 
 
 Ing. Juraj Berilla  Ing. Martin Čornej  
 zapisovateľ komisie              Predseda komisie 


